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SKRAĆENI ZAPISNIK 

 

sa 5. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane 6. 12. 2023. u 16.00 sati 

u prostorijama Ureda HTS-a. 

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza Nikolina Babić otvorila je 5. sjednicu Upravnog odbora 

i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: Franc Regina, Bojan Ružić, Pero Barović, Mate Matić, Mihovil Švigir, Sanja Brkić, 

Jasmin Bajić 

ZOOM: N. Nakić, P. Šimić 

Član NO: M. Pepur, R. Budić 

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice: V. Jovanoski, V. Blažun Ž. Pongračić  

 

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

Predsjednica je predložila dopunu dnevnog reda sa točkom izvještaja sportske direktorice 

vezano uz aktualna događanja što je jednoglasno prihvaćeno 

DNEVNI RED 

1. Izvještaj vezan uz aktualna događanja 
2. Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice UO  
3. Verifikacije pitanja koje ne trpe odgodu 
4. Prijedlog Statuta HTS-a 
5. Financijski plan HTS-a za 2024. godinu 
6. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o natjecanjima za djecu do 10 godina 
7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o ligaškim natjecanjima 
8. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o ekipnim natjecanjima 
9. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o pojedinačnim natjecanjima 
10. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni kriterija o dodjeli loptica  
11. Prijedlog Odluke tablice bodovanja za 2024. godinu 
12. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama pristojbi HTS-a 
13. Prijedlog Odluke o odabiru organizatora Dvoranskih prvenstava Hrvatske 2024. 
14. Prijedlog Odluke o kriterijima za ulazak u selekcije i uvjeti korištenja financijske 

pomoći za 2024. 
15. Prijedlog Odluke o domaćinu DC susreta Hrvatska – Belgija  
16. Prijedlog Odluke o imenovanju organizacijskog odbora DC susreta Hrvatska – Belgija  
17. Prijedlog Odluke o sistematizaciji radnih mjesta i plaćama zaposlenika Ureda HTS-a 
18. Prijedlog Odluke o nagrađivanju zaposlenika HTS-a 
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19. Informacija o održanoj Noći hrvatskog tenisa 
20. Razno 

 

Točka 1. 

Izvještaj vezan uz aktualna događanja 
 

Član NO. Gospodin Mario Pepur izvijestio je o današnjoj sjednici NO na kojoj je bila tema 
predstavka „nezadovoljnih roditelja“. Predstavka je uvažena na način da će se preispitati 
nezadovoljstvo roditelja ali i da se iza anonimne predstavke može predstaviti bilo tko, te da se 
istupom imenom i prezimenom daje se određena težina problemu. Predsjednica je najavila da 
će se o navedenom HOO očitovati prema Saboru obzirom na predstavke (slobodne govore) 
nekih zastupnika u Saboru. 

 
Sportska direktorica izvijestila je članove UO i NO da je model nominacije trenera/izbornika 
naslijeđen te da su isti nominirani od strane sportske direktorice koje je u konačnici potvrdio 
UO HTS-a, po kriteriju kojim se financiraju turniri iz redovnog programa HOO. To znači da 
rezultati po kojima su prijavljeni u HOO nisu turniri koje su igrači platili iz vlastitih sredstava 
već je to redovni program HTS-a. Nadalje nezadovoljni roditelji koji smatraju da su njihovi 
treneri trebali biti na plaći HOO-a nisu u vrijeme ostvarivanja rezultata imali zadovoljene 
kriterije za to, tj. nisu imali važeće trenerske licence ni potpisane ugovore da HTS-om što su 
osnovni uvjeti za nominaciju za financiranje trenera u HOO.  
 
Nakon rasprave zaključeno je da ukoliko postoji nekakva tehnička odgovornost da ju treba 
prihvatiti te aktivno komunicirati s roditeljima na način da ih se upozna sa svim pravima i 
obvezama koje imaju. 
 

Točka 2. 

Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice UO 
 

Zapisnik je verificiran jednoglasno i bez rasprave. 

Točka 3. 

Verifikacije pitanja koje ne trpe odgodu 
 

Zapisnik pitanja koje ne trpe odgodu verificirani su jednoglasno i bez rasprave. 

 

Točka 4. 

Prijedlog Statuta HTS-a 
 
Predsjednica je izvjestila članove UO i NO da do kraja godine je potrebno izglasati usklađenje 

Statuta HTS-a sa novim Zakonom o sportu te da će danas moguće promjene po novom Statuta 

HTS-a pravno obrazložiti gospođa Sanja Delač iz Odvjetničkog društva Tödtling i partneri. 
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Gđa Delač napominje da je prijedlog rađen prema smjernicama HOO-a, te da će Statut biti 

jasan i koncizan, a da će se obvezom donošenja pravilnika detaljno definirati sve obveze, prava 

i programi HTS-a. 

Jednoglasno je donesena Odluka da se osniva radna skupina koja će izraditi pravilnik za Odbore 

za sportske aktivnosti u sastavu svih članova sadašnjih OSA-a iz redova članova UO. 

U novom Statutu predlaže se da Stručni odbor HTS-a bude sastavljen iz dva djela, 

reprezentativni dio i klupsko-natjecateljski dio, te da predsjednik SO ili netko koga predloži SO 

bude član UO HTS-a. 

Prema dobivenim napucima sa sjednice gđa. Delač će izraditi prijedlog Statuta HTS-a i dostaviti 

ga na ponovno čitanje.  

Skupština HTS-a održat će se 28. 12. u 13.00 sati te do tada pokušati će se pripremiti i pravilnik 

o radu Skupštine koji će biti kompatibilan sa novim Statutom. 

 

Točka 5. 

Financijski plan HTS-a za 2024. godinu 
 

Gđa. Palmira Šuica izvjestila je članove UO o predloženom financijskom planu za 2024. U plan 

su stavljeni samo osnovni troškovi zbog puno nepoznanica koje nas čekaju kroz godinu kao što 

su nastupi DC reprezentacije, isplate prize money i drugo. Na pitanje člana UO koliko se gubi 

zato što izbornici/treneri nisu više na plaći HOO-a odgovara da je to 30.000,00 eura na 

godišnjoj razini. Član NO R. Budić upozorio je na disbalans ali i da je ovo samo plan koji će se 

mijenjati. Predloženo je da će se eventualan višak novaca preusmjeriti na programe igrača. 

Predsjednica je napomenula da ćemo kroz novi Statut imati mogućnosti imenovati odbore, pa 

će tako svakako biti imenovan financijski odbor koji će pripremati za sjednice UO  dokumente 

i elaborirati stavke. 

Financijski plan će se doraditi i potvrditi na slijedećoj elektronskoj sjednici. 

Točka 6. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o natjecanjima za djecu do 10 godina 
 
P. Barović izložio je ukratko prijedlog Odluke koji je izradila radna skupina. Nakon rasprave 
prihvaćena je dodatna promjena u odnosu na predložene izmjena a to je da se treći set „tie 
break“ igra do 10 poena. 
 
Odluka je jednoglasno prihvaćena. 
 

 

 



 

4 
 

Točka 7. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o ekipnim natjecanjima 
 

B. Ružić ukratko je obrazložio promjene po Pravilniku o ekipnim natjecanjima. 

Prijedlog je prihvaćen jednoglasno i bez rasprave. 

 

 

Točka 8. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o ligaškim natjecanjima 
 

B. Ružić izlaže prijedlog Odluke te je primijećeno da je on različit od prijedlog donesenog na 
Radnoj skupini te se moli da se prijedlozi OSA-e ponovo usklade i pošalju na elektronsko 
izglasavanje.  
 
Potrebno je predložiti i imenovati Nadzorni odbor liga. 

 

Točka 9. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o pojedinačnim natjecanjima 
 
P. Barović izlaže prijedlog Odluke koji su članovi UO dobili netom prije sjednice u materijalima 
zbog nepredvidivih okolnosti. Radna skupina održala je sastanke, te će se predložene izmjene 
Pravilnika i tablice bodovanja unijeti u pravilnik kako bi se jasnije vidjele promjene. 
 
Izmjene koje odmah stupaju na snagu zbog žurnosti su: 
„Na dvoranskim turnirima 3 set igra se meč „Tie break“ 
 
Konačan prijedlog pripremiti će se za slijedeću elektronsku sjednicu. 
 
Točka 11. povezana je i izostavlja se sa dnevnog reda sjednice. 

 
Točka 10. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni kriterija o dodjeli loptica 
 

V. Blažun zamjenik izvršnog direktora izvjestio je članove UO da predloženi pisani materijal je 

potvrđivanje količine loptica u istoj količini kao i za 2023. godinu. Nakon rasprave utvrđeno je 

da se količina loptica koja se dodano dodijeli igračima kroz godinu uvrsti u tablicu, te da se 

uvrsti i podatak o ukupnoj količini loptica i vrijednosti. 

Točka 12. 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama pristojbi HTS-a 
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Izvršni direktor izvijestio je članove UO o obveznim promjenama za pristojbe u 2024. Izostavlja 
se naplata prijelaza igrača jer novi Zakon o sportu tako propisuje. Nakon rasprave jednoglasno 
je donesena dopuna prijedloga:  
 
500 eura prijavnina za mušku Premijer ligu 
250 eura prijavnina za žensku Premijer ligu 
200 eura prijavnina za 1. i 2. ligu 
20 eura jedinstvena prijavnina za cijelu Hrvatsku za turnire do 10 godina 
 
HTS preuzima troškove sudaca na ligaškim turnirima. 
 

Točka 13. 

Prijedlog Odluke o odabiru organizatora Dvoranskih prvenstava Hrvatske 2024. 
 
Temeljem natječaja Ured HTS-a dao je pisani prijedlog koji se nalazi u materijalima. Izvršni 
direktor naglasio je da su je klubovi F. Punčec i Didon usuglasili oko dodijeljenih turnira na 
način da je svako dobio po dva tražena prvenstva. 
 
Prijedlog je izglasan jednoglasno. 
 

Točka 14. 

Prijedlog Odluke o kriterijima za ulazak u selekcije i uvjeti korištenja financijske pomoći za 
2024. 

 
Zamjenik izvršnog direktora je izvijestio o predloženom pisanom materijalu. Naglasio je da 
nema većih korekcija u odnosu na programe za 2023. Obavezna natjecanja postala su 
kriterijska natjecanja što olakšava ulazak u programe financiranja. Izvršni direktor detaljno je 
obrazložio sve juniorske programe i njihova financiranja. U raspravi naglašeno je da je 
potrebno napraviti dodatni prijedlog financiranja za 2024. godinu u iznosu ukupno prema 
prijedlogu izbornika. 
 
Izvršni direktor naglašava da za juniore do 12. godina neće biti financiranja već će se za njih 
napraviti juniorski kamp. 
 
Prijedlog je prihvaćen većinom glasova, s jednim suzdržanim. 
 

Točka 15. 

Prijedlog Odluke o domaćinu DC susreta Hrvatska – Belgija 
 
Izvršni direktor je izvjestio da je za domaćinstvo DC susreta bilo tri kandidata, Varaždin, Rijeka 
i Karlovac. Izvršni direktor je kontaktirao sva tri potencijalna organizatora i Varaždin je dao 
najbolju ponudu financijsku i u logistiki. 
 
Određene su cijene ulaznica kako slijedi: 
10 eura po danu 
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15 eura komplet ulaznica za 2 dana 
5 eura po danu za klubove uz kupnju ulaznica do 15. 1. 
10 eura za komplet plus navijačka majica za klubove uz kupnju ulaznica do 15. 1. 
 
Nakon rasprave prijedlog o domaćinstvu jednoglasno je prihvaćen. 
 

Točka 16. 

Prijedlog Odluke o imenovanju organizacijskog odbora DC susreta Hrvatska – Belgija 
 
Predloženi draft Organizacijskog odbora dopunit će se imenovanjem osoba iz klubova s 
područja OSA Sjever, ZTS-a i osoba iz partnerskih organizacija, Grada Varaždina i Varaždinske 
županije.  
 
Prijedlog će se uputiti na elektronsko izjašnjavanje. 

 

Točka 17. 

Prijedlog Odluke o sistematizaciji radnih mjesta i plaćama zaposlenika Ureda HTS-a 
 
Predsjednica je izvjestila članove UO i NO o prijedlogu sistematizacije radnih mjesta Ureda 
HTS-a koji će krenuti sa 1. 1. 2024. Zamjenik izvršnog direktora obnašat će funkciju i sportskog 
direktora, te se raspisuje natječaj za administratora ureda. Povećanje plaća kretat će se od 5% 
do 30% ovisno o funkciji i dodijeljenoj količini zadataka. Novi ugovori za zaposlenike moraju se 
pripremiti do 15. 1. 2024. obzirom da isplata plaće po novoj sistematizaciji je 1. 2. 2024. 
 
Prijedlog je prihvaćen jednoglasno. 

 

Točka 18. 

Prijedlog Odluke o nagrađivanju zaposlenika HTS-a 
 
Prema prijedlog predsjednice svi zaposlenici dobit će godišnje nagradu za uspješno obavljen 
posao u visini maksimalnog neoporezivog iznosa za 2023. i 2024. godinu, svi zaposlenici 
jednako. Za one zaposlenike koji su iskoristili taj dio utvrditi će se bruto iznos sukladno 
neoporezivom djelu ostalih zaposlenika. 
 

Točka 19. 

Informacija o održanoj Noći hrvatskog tenisa 
 

Predsjednica je zahvalila svima na dobroj organizaciji Noći hrvatskog tenisa, najviše Uredu 
HTS-a i gđi. Sanji Brkić na angažmanu. Sve je bilo dostojanstveno ali nažalost sve je bilo u 
prekratkom roku. S. Brkić javila se da bude projekt manager slijedeće Noći hrvatskog tenisa. 
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Razno 

Izvršni direktor predložio je članovima UO da prihvate Odluku organizaciji serije turnira Cro 

Pro Tour 2024. Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

Potrebno je napraviti usklađenje sudačkih pristojbi i poslati na elektronsko izjašnjavanje. 

M. Švigir predlaže da se uvede novo ekipno natjecanje do 16 godina koje bi se igralo na HTK 

Zagreb i nosilo ime Kikija Schneidera. Natjecalo bi se 8 ekipa i trajalo bi 3 dana. Natjecanje 

treba uvrstiti do 31. 12. u kalendar natjecanja. 

 

Završeno u 21.10 

Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 




